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ZAPISNIK
2. redne seje

Fakultete za računalništvo in informatiko

Univerze v Ljubljani

(študijsko leto 2020/2021)

Navzoči člani: Zala Erič, Deni Cerovac, Anže Jenšterle, Jakob Tadej Udovič, Simon Bele,

Urban Suhadolnik, Marija Marolt, Uroš Čergič, Živa Škof, Patrik Bogataj, Arne Simonič, Ana

Polančec, Bisera Nikolska, Ana Strmčnik, Gašper Hüll, Matjaž Vuherer, Vasja Lev Krim, Vid

Stropnik

Opravičeno odsotni člani: Miha Benčina (prišel kasneje), Tara Rolih, Simon Bele, Bisera

Nikolska

Neopravičeno odsotni člani:

Dodatno prisotni:

Sejo je sklical predsednica ŠS FRI Zala Erič  za dan 20.4.2021 z začetkom ob 20:00. Seja je
potekala preko Zooma. Seja se pričela ob 20:21 in končala ob 21:53.
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Po ugotovitvi sklepčnosti je bil sprejet naslednji dnevni red.

Obravnavani dnevni red:

Ad. 1. Potrditev dnevnega reda

Ad. 2. Potrditev zapisnikov sej

Ad. 3. Poročila članov komisij

Ad. 4. Habilitacije

Ad. 5. Volitve nadomestnih članov študentskih predstavnikov v Akademski zbor

Ad. 6. Potrditev novega Poslovnika Študentskega sveta Fakultete za računalništvo in

informatiko Univerze v Ljubljani

Ad. 7. DragonHack 2021

Ad. 8. Projekt Jopice FRI 2020/21

Ad. 9. Vrednotenje dela ŠS FRI

Ad. 10. Razno



Ad. 1. Potrditev dnevnega reda

Sklep 1/4/21: Študentski svet FRI sprejme sklep, da se na dnevni red dodajo nove točke.

Za: Proti: Vzdržano:

16 0 0

Sklep je bil sprejet.

Ad. 2. Potrditev zapisnikov sej

Matjaž Vuherer je predlagal manjše popravke zapisnika seje.

Sklep 2/4/21: Študentski svet FRI potrdi popravljen zapisnik 1. redne seje.

Za: Proti: Vzdržano:

16 0 0

Sklep je bil sprejet.

Ad. 3. Poročila članov komisij

Marija Marolt je predstavila delo KŠZ. ŠS FRI je seznanila s spremembami pravilnika za
Prešernovo nagrado, spremembo pri izračunu uspeha študija (zdaj vklljučuje tudi oceno
diplome) ter, da se za Erasmus upoštevajo samo do oddaje vloge pridobljene pozitivne ocene.
Vid Stropnik je vprašal od kdaj se upoštevajo zaključene ocene. Marija mu je odgovorila, da se
bo pozanimala. Urban je prosil za dodatno pojasnilo glede računanja povprečja ocena za
Erasmus izmenjave.
Arne Simonič se je ob 20:09 pridružil seji.
Gašper Hüll je predstavil delo senata.
Urban Suhadolnik je povedal, da je poslal vprašanje Nives Marcel glede dostopa do zapisnikov
drugih organov fakultete.



Ad. 4. Habilitacije

Zala Erič je predstavila rezultate ankete asistenta Gregorja Podlogarja pri predmetu Linearna
algebra..

Sklep 3/4/21: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za ponovno izvolitev Gregorja
Podlogarja v naziv asistenta na področju matematike.

Za: Proti: Vzdržano:

17 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal Matjaž Vuherer.

Zala Erič je predstavila rezultate ankete izr. prof. dr. Narvike Bovcon pri predmetih Grafično
oblikovanje in Osnove oblikovanja.
Urban Suhadolnik je poudaril, da gre za redno profesuro ter, da je o tem potrebno bolj temeljito
razmisliti. Sledila je debata ter predstavitev izkušenj o predmetu ter samem pedagoškem delu
izr. prof. dr. Narvike Bovcon.

Sklep 4/4/21: Študentski svet FRI podaja pozitivno mnenje za 1. izvolitev izr. prof. dr.
Narvike Bovcon v naziv redna profesorica za področje Video in novi mediji.

Za: Proti: Vzdržano:

17 0 0

Sklep je bil sprejet. Mnenje bo napisal .Vid Stropnik
Gašper Hüll je predlagal, da se ob prelomih izvolitvah napiše daljše mnenje.

Ad. 5. Volitve nadomestnih članov študentskih predstavnikov v

Akademski zbor

Zala Erič je obvestila ŠS FRI, da se je število študentskih predstavnikov v AZ povečalo iz 41 na
46 ter, da je ŠS FRI naknadno prejel še kandidature za člane AZ od Marka Juvana, Jureta
Pustoslemška, Marcela Lobado, Blaža Roliha in Luke Žoharja.

Sklep 5/4/21: Študentski svet FRI imenuje zgoraj naštete za člane Akademskega zbora za
obdobje od 20.4.2021 do 1.3.2022.

Za: Proti: Vzdržano:

17 0 0

Sklep je bil sprejet.
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Ad. 6. Potrditev novega Poslovnika Študentskega sveta Fakultete za

računalništvo in informatiko Univerze v Ljubljani

Zala Erič je predstavila delo kolegija predsednika v nedeljo 18.4.2021. Narejene so bile manjše
korekturne napake ter prišlo je do odločitve, da se poslovnik na novo sprejme.
Urban Suhadolnik je pohvalil ekipo, ki je usklajevala poslovnike ter delo na kolegiju.
Zala Erič je predstavila delo skupine za uskladitev poslovnika ŠS FRI s poslovnikom ŠS UL.

Sklep 6/4/21: Študentski svet FRI sprejme nov poslovnik Študentskega sveta FRI.

Za: Proti: Vzdržano:

17 0 0

Sklep je bil sprejet

Ad. 7. DragonHack 2021

Zala Erič je predstavila delo organizacijske skupine DragonHacka ter je predlagala, da se za
majice na DragonHacku nameni do 1000€. Ana Polančec je poizvedovala kakšen je bil
lanskoletni izziv ŠS FRI ter predlagal, da se letos nagradi ekipo, ki je prvič na DragonHacku.
Zala je odgorila, da se je lansko leto nagradilo najboljšo ekipo, ki je imela vsaj eno punco.
Predlagala je, da letos nagradimo ekipo, ki ima vsaj enega študenta iz 1. letnika. Vid Stropnik je
predlagal, da se ŠS FRI na dogodku promovira z letaki.

Sklep 7/3/21: Študentski svet FRI nameni do 1000€ za dogodek DragonHack 2021

Za: Proti: Vzdržano:

16 0 0

Sklep je bil sprejet.



Ad. 8. Projekt Jopice FRI 2020/21

Zala Erič je predstavila projekt v prejšnjem letu. Zala je predlagala razpis za dizajn na jopicah.
ŠS FRI bo izbral tri najboljše dizajne in potem dal možnost publiki, da glasuje za njihovega
najljubšega. Projekt se bo izvedel v sodelovanju z ŠO FRI. Kjer tako ŠS in ŠO vsak namentita
po 1000€ za projekt. Projekt bi naj bil izveden v jeseni 2021. Ob razpisu za dizajn jopice, se bo
sporočilo, da so možne poleg klasičnega tiska tudi drugi postopki (npr. vezenje) ter, da
zmagovalni oblikovalec sam izbira tudi model jopice ter njeno barvo.  Ana Polančec je
predlagala da se jopice naroči 2x ali 3x letno, ker se jih je lani v 1. naročilu naročilo premalo.
Živa je predlagala, da se jih naroči več, kot je predvideno, predvsem zaradi študentov, ki so na
izmenjavi. Arne je poudaril, da so na Upravnem odboru FRI naklonjeni takšnim projetkom, ter
da bi lahko na takšen način pridobili dodatno financiranje. Predvidena cena jopice, bi naj bila
30€.

Sklep 7/3/21: Študentski svet FRI nameni do 1000€ za projekt Jopice 2021

Za: Proti: Vzdržano:

16 0 0

Sklep je bil sprejet.

Ad. 9. Vrednotenje dela ŠS FRI

Zala Erič je predstavila pretekle izkušnje ter predlagala torbe.
Urban Suhadolnik je kritiziral ŠS. da nameni velik denarja za lastno vrednotenje dela. Ana in
Arne sta odgovorila, da gre za delovanje ŠS veliko dela in si zato svetniki zaslužijo nagrado.
Miha je dodal, da ŠS FRI nima namena deljenja denarja med svoje svetnike ampak se gre
samo za vrednotenje. Vid Stropnik, da je treba biti obziren in se ne iti elitizma. ter naj nagrade
služijo temu, da se na tak način privabi ljudi k ŠS.  Arne je pozval, da se denar ki ŠS FRI ostaja
nameni za podporo študentom. Na Vidov predlog, bo Urban oblikoval projekt, ki bo namenjen
podpori študentskim projektom. Patrik Bogataj bo uskladil nakup in dizajn za oblačil za
vrednotenje ŠS FRI.

Ad. 10. Razno

Matjaž Vuherer je predlagal mednarodno povezovanje študentskih svetov. Vid je pripomnil, da
se za to naredi konkretni načrt in v to pobudo vključi še dekana fakultete.
Svetniki so predlagali organizacijo sestanka z kandidati pred vsako izvolitvijo v naslednjo
stopnjo. ŠS bo začel izvajat te sestanke po izdaji mnenja za izr. prof. dr. Narvike Bovcon. Vid je
predlagal, da se na Studisu pred vsakim habilitacijskim postopkom odpre anketa za študentska
mnenja o kandidatu.
Zala je izpostavila problematiko oddaljenosti med pedagoškimi delavci in študenti. Predlagala
je, da se ponovno vzpostavi spletni forum ŠS.
Živa Škof je zapustila sejo ob 21:23.
Vid je predlagal, da bi na spletni učilnici ustvarili “predmet” namenjen ŠS, ki bi služil kot forum.
Gašper Hüll je zapustil sejo ob 22:03.
Patrik  je vprašal kakšne so možnosti, da se nek predmet vrne prejšnjemu izvajalcu. ŠS mu je



predlagal, da se za to obrne na Arneta.
Anže je vprašal kako je z predavanji pri APS2. PRedavanja so se predčasno zaključila ker je
profesor do konca izpredaval snov.
Vid je izpostavil težave, ki bodo nastale ob vrnitvni na fakulteto.
Vid Stropnik je zapustil sejo ob 22:20.
Zala je pojasnila, kaj je bilo na sestanku pri pof. dr Zoranu Bosniču.
Zala Erič je zaključila sejo ob 22:26.

Zapisal: Matjaž Vuherer


